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Mâini
O minge de baschet în mâinile mele valorează aproximativ 15 $...
O minge de baschet în mâinile lui Michael Jordan valorează apro-

ximativ 33 milioane $.
Depinde de mâinile în care se afl ă!!!

O rachetă de tenis este fără de valoare în mâinile mele…
O racheta de tenis în mâinile lui Venus Williams reprezintă câştigul 

unui campionat mondial.
Depinde de mâinile în care se afl ă!!!

Un toiag în mâinile mele va ţine la distanţă...
Un toiag în mâinile lui Moise ar despărţi marea.
Depinde de mâinile în care se afl ă!!!
2 peşti şi 5 pâini în mâinile mele nu ar însemna mai mult de un 

sandwich...
2 peşti şi 5 pâini în mâinile lui Isus au hrănit 5000 de bărbaţi.
Depinde de mâinile în care se afl ă!!

Cuie în mâinile mele la ce ar putea folosi…???
Cuie în mâinile lui Isus au avut ca efect salvarea întregii lumi.
Acum poţi să vezi că toate depind de mâinile în care se găsesc.

Deci, puneţi grijile, tristeţile, frica, speranţele,visele, familia, relaţi-
ile în mâinile lui Dumnezeu, deoarece te vei putea odihni în timpul nopţi, 
ştiind că Dumnezeu nu doarme, şi lucrează pentru tine!

Aceasta depinde de mâinile în care se afl ă!



Vindecarea slugii Sutaşului
 O minune poate fi  citită pe mai multe niveluri.
 La o primă lectură, este minunea un semn, ceva nou care recheamă 
atenţia şi ne face să ne gândim la intervenţia lui Dumnezeu. Este o pogorâre a 
supranaturalului în natural, un semn divin ce se manifestă în istorie.
 La o a doua lectură este semn al lumii noi, rază anticipatoare a soarelui 
învierii. Fiecare miracol semnifi că un aspect al transformării noastre potrivit 
imaginii sale: Isus vindecă picioarele noastre pentru a putea umbla ca şi El, 
mâinile noastre pentru a-L primi, simţurile noastre pentru a-L auzi, vedea, adora, 
atinge şi gusta.
 La o a treia lectură, este semnul iubiri lui Dumnezeu, care intervine 
în favoarea noastră. El nu este insensibil la răul nostru, pentru că este Tatăl şi 
Mama noastră.
 La o a patra lectură, miracolul este semnul credinţei noastre: Dumnezeu 
este pentru noi şi vrea să ne dăruiască totul chiar şi pe el însuşi, aşteaptă doar 
ca noi să i-o cerem cu credinţă. Acesta este adevăratul miracol, care ne conduce 
la primirea darurilor lui Dumnezeu şi pe Dumnezeu însuşi. Ea vindecă chiar şi 
neîncrederea lui Adam.
 La o a cincea lectură, mai profundă, proprie celui luminat, fi ecare creatură, 
chiar mică şi neînsemnată, este văzută ca un semn al iubirii infi nite a Creatorului.
 Minunea de azi ne vorbeşte despre credinţa în Cuvânt, credinţă ce 
permite Domnului să acţioneze în noi. Sutaşul, păgân precum Avraam, este tatăl 
tuturor celor care cred în Domnul, fi gura Bisericii, care la distanţă în timp şi 
spaţiu, prin credinţa în cuvântul lui Isus spus pe Munte, experimentează zi de 
zi transformarea în bine. Minunea este precedată de un dialog care ilustrează 
caracteristicile credinţei. Ea este conştiinţa răului care nu cedează nici deziluziei 
neputinţei, nici iluziei omnipotenţei; este umilinţa care nu se deprimă, ci se 
deschide imposibilului.
 Isus, în afara faptului de a lăuda credinţa păgânului (nici în Israel nu am 
găsit atâta credinţă) va reproşa celor care au redus credinţa lui Avraam la o simplă 
bandieră, un talisman vindecător, un fetiş în care se pune propria siguranţă, fără 
a se deschide inima spre Dumnezeu. Necredinţa poporului Israel - sau mai bine 
spus a unei părţi din el - este o profeţie permanentă pentru Biserică. Nu este 
sufi cient să faci parte dintr-o biserică pentru a intra la banchet. Şi dacă au fost 
tăiate ramurile măslinului, cu atât mai mult vor fi  tăiate ale măslinului sălbatic, 
dacă nu aduce fructele credinţei. (Rm. 11, 16-24).
 Isus este cuvântul lui Dumnezeu, viu şi efi cace. Pentru aceasta, cuvintele 
sale de pe munte au autoritatea de a pune în faptă ceea ce spun. Biserica este 
descendentă din Avraam prin credinţă. Ea este constituită, înainte de toate, din 
iudei şi apoi din păgâni şi, în zilele noastre, este constituită din noi toţi cei care 
credem în Cuvântul Domnului. Amin.


